
Nič več prahu
na Rakovi jelši

Krajani Rakove jelše so se po dolgih letih
negodovanja končno razveselili »falta po
Poti na Rakovo jelšo, ki je za večino prebi-
valcev takorekoč edino okno v svet. Rešili
so se nadležnega prahu, blata in cestnih
lukenj, ki so jim grenili vsakdanjo pot v šolo,
v trgovine, na delo in še kam drugam. Denar
za okoli 700 metrov asfaltne prevleke, ki so
jo delavci SCT-ja položili v letošnjem juliju,
so prispevali Komunalna skupnost ljubljan-
skih občin. Sklad stavbnih zemljišč in SCT,
tretjino sredstev pa so morali s pomočjo
požrtvovalnih uličnih poverjenikov na hitro
zbrati krajani sami, da so se lahko pričela
dela na cesti. Prav uspešnost tega mini sa-
moprispevka dokazuje pripravljenost kraja-
nov materialno sodelovati pri komunalnem
urejanju svojega okolja. Še več; ko je bila
gradbena mehanizacija na terenu, so se v ve-
čini ulic odločili zbrati še dodaten denar in
asfaltirati tudi svoje ulice, tako da je danes
poleg Poti na Rakovo jelšo pod asfaltom še
deset cest. Če upoštevamo, da je vse to
potekalo pred ali pa že med dopusti, ko so
ljudje nameravali svoje prihranke porabiti
za letni oddih, vidimo, kako zares uspešna je
bila akcija zbiranja pjispevkov. Marsikdo se
je moral na ta račun odreči poletnim počitni-
cam kje na morju ali v gorah.

Velika zasluga za alsfaltiranje glavne ceste
gre tudi delavcem občinskega izvršnega sve-
ta in SZDL, ki so pozorno prisluhnili željam
krajanov, poskrbeli za finančna sredstva in
uskladili delo vseh upravnih in izvajalskih
služb.

Vodstvo krajevne skupnosti se zaveda, da
je asfalt velika pridobitev za Rakovo jelšo,
hkrati pa tudi drobec med vsemi komunalni-
mi problemi, ki žulijo krajane. Že naključ-
nemu obiskovalcu, ki gre po novi cesti, po-
stane kmalu jasno, da je kljub asfaltu pro-
metno stanje še vedno pereče, ker ni ureje-
nih pločnikov. Problematična pa je še vodo-
oskrba na nekaterih območjih, kanalizacija,
elektrika, telefonija itd. Krajevno vodstvo
se je zato konec avgusta sestalo s predstavni-
ki Zavoda za izgradnjo Ljubljane in občin-
skega IS, da bi opredelili program uresniče-
vanja lani sprejetega zazidalnega načrta VS
2/11 za območje Rakove jelše. Sklenjeno je
bilo, da bosta program in pregled stroškov
celotne komunalne ureditve izdelana do
konca letošnjega oktobra, temu pa bo sledi-
la priprava projektne dokumentacije in iska-
nje denarnih virov. En vir bi moral biti že
znan in to je krajevni samoprispevek. Glede
na uspešnost zbiranja denarja za asfalt in
glede na zanimanje krajanov za samoprispe-
vek smo prepričani, da bodo ponovno poka-
zali visoko stopnjo odgovornosti in se odlo-
čili za ta način sofinanciranja, saj lahko le
v tem primeru pričakujejo pomoč širše druž-
be pri komunalnem urejanju svojega okolja.

Za konec preveč raje ne bomo obljubljali.
Upamo le, da se tudi Rakovi jelši obetajo
boljši časi.
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